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گزارش جلسه

در جلسه معارفه هیئت مدیره خانه 
مطبوعات و رسانه های خراسان رضوی 

مطرح شد: 

پیگیری مشکلات اهالی 
رسانه استان در سطح ملی 
مراســم تودیع و معارفه اعضای هیئت مدیره 
خانه مطبوعات و رسانه های خراسان رضوی 
برگزار شــد. به گزارش روابــط عمومی خانه 
مطبوعات استان، در این مراسم رئیس هیئت 
مدیره جدید خانه مطبوعات گفت: مسئولان 
استان باید نگاه جدی تری به خانه مطبوعات 
و رســانه های خراســان رضوی به عنوان یک 
ظرفیت مهم اســتان داشــته باشــند. محمد 
سعید احدیان که مسئولیت دستیار سیاسی و 
رسانه ای رئیس مجلس شورای اسلامی را هم 
بر عهده دارد، ادامه داد : پذیرش مسئولیت در 
خانه مطبوعات اســتان، وظیفه ای در سطح 
ملی بود که دوستان احســاس کردند باید بر 
دوش من بگذارند به همین دلیــل این کار را 
پذیرفتم و بلندگو و پیگیری کننده مشکلات 

اهالی رسانه در سطح ملی خواهیم بود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اســلامی استان نیز 
گفت: اســتان خراســان رضوی از استان های 
پیشتاز در میزان اعلام نامزدی و مشارکت اعضا 
در انتخابات اخیر خانه های مطبوعات استان ها 
بود و جز این نیز از خراسان رضوی انتظار نمی 
رود. »جعفــر مروارید« افــزود: خانه مطبوعات 
ورسانه های استان، نیازمند تحولاتی در دوره 
جدید هیئت مدیره است که یکی از آن ها تحول 
در حوزه مخاطب است و رسانه های استان به 

توسعه مخاطبان خود نیاز دارند.
رئیس هیئت مدیره ســابق خانــه مطبوعات 
نیز به بیــان برخــی اقدامــات هیئــت مدیره 
پیشــین در حــوزه تامین مســائل معیشــتی 
خبرنگاران پرداخت. »ســید جلال فیاضی« 
افــزود: در دوره ســابق، تــلاش شــد در باره 
خبرنــگاران،  مســکن  جملــه  از  مســائلی 
اقداماتی انجام شود که این تلاش ها با توجه 
به کمبــود نقدینگی هــا، نتایج قابــل قبولی 
نداشــت. »حســینعلی آریانــی« مدیر ســابق 
خانه مطبوعات و رســانه های اســتان نیز در 
سخنان کوتاهی گزارشــی از اقدامات انجام 
شده در دوره گذشته ارائه کرد. همچنین در 
این مراسم »افشین تحفه گر« معاون فرهنگی 
و مطبوعاتــی اداره کل ارشــاد گزارشــی از 
روند برگــزاری نهمیــن دوره انتخابات خانه 
مطبوعات و رســانه های اســتان ارائــه کرد و 
گفت: ۸۱ درصــد از اعضــای خانــه، در این 
انتخابات شــرکت کردنــد. در بخش دیگری 
از ایــن مراســم، »عبــاس محمدیــان« رئیس 
ســازمان بســیج رســانه اســتان با اشــاره به 
مســائلی از جملــه تشــکیل صندوق رســانه 
های اســتان و لــزوم پیگیــری موضــوع بیمه 
خبرنــگاران خاطرنشــان کــرد: در موضــوع 
آمــوزش بــرای کادرســازی در رســانه هــای 
استان نیز لازم است فعالیت هایی انجام شود 
تا خلأ کادرســازی برای جبهه رسانه ای تراز 
انقلاب برطرف شود. وی همچنین خواستار 
توجه بیشــتر به رســانه های فضای مجازی و 
شناسنامه دار شدن فعالان در عرصه فضای 

مجازی شد.

مدیر خانه مطبوعات و رسانه های 	 
خراسان رضوی انتخاب شد

همچنین روز گذشته ســومین جلسه هیئت 
مدیره خانه مطبوعات و رســانه های اســتان 
خراســان رضوی برگزار و از بیــن نامزدهای 
منتخــب هیئــت مدیــره بــرای تصــدی ایــن 
مســئولیت، بــا رای گیــری دو مرحلــه ای، 
»مجتبــی محمــودی« به عنــوان مدیــر خانه 
انتخاب شــد. همچنین در ادامه این جلســه 
»محمد جواد رنجبــر« به عنــوان مدیر روابط 
عمومی خانه مطبوعات و رسانه های استان 
خراسان رضوی و » محمدجمال رستم زاده« 

به عنوان سخنگوی خانه انتخاب شدند.

گزارش خبری

زیارت امام رضا)ع( به نیابت از شهدای موسسه خراسان
جمعــی از اعضــای کانــون بســیج رســانه موسســه فرهنگــی هنری 
خراســان، به مناســبت ولادت امام رضا)ع( و به نیابت از شهیدان این 
موسسه، »جواد جهانی«، »سید محمود سیدی« و »محمدرضا امانی« 
به زیارت حرم مطهر حضرت رضا)ع( مشــرف شــدند. در این برنامه، 

شــرکت کنندگان در مراســم، ضمن زیارت بــارگاه ملکوتی حضرت 
رضا)ع( و ذکر توســل بــه اهل بیت عصمــت و طهارت)ع(، بازگشــت 
سلامت به جامعه و افتخار مجدد میزبانی از خیل زائران امام رضا)ع( 

را از درگاه ایزد متعال مسئلت کردند.

گوناگون

وزیر راه و شهرسازی : 

راه آهن خواف- هرات آبان ماه 
به بهره برداری می رسد  

 وزیر راه و شهرسازی، گفت: راه آهن خواف 
– هرات آبان ماه به بهره برداری می رسد.به 
گزارش صدا و سیما، محمد اسلامی افزود: 
بخشــی از راه آهن خواف به هرات با سرمایه 
گذاری ایران و بخش دیگر آن به وسیله دولت 
افغانستان احداث می شود و بخش مربوط به 
ایران رو به اتمام است.وی طول این راه آهن 
از لب مرز تا شهرستان خواف را ۶۶ کیلومتر 
اعلام کرد و گفــت: اهمیت این طــرح در آن 
است که راه آهن افغانستان متولد می شود و 
از این طریق به شبکه سراسری ایران و سایر 
نقــاط جهــان متصــل خواهد شد.اســلامی 
افزود: در بحــث ترانزیت، راه هــای متنوعی 
مانند کریدور شمال – جنوب و کریدور شرق 
به غــرب داریم و عبــور از خاک افغانســتان و 
سرمایه گذاری در افغانستان برای تجار ما و 

این کشور یک ضرورت است.

با حکم تولیت آستان قدس رضوی

»برادران«،  مدیر عالی حرم 
مطهر رضوی شد

مدیر مرکز ارتباطات و رســانه آستان قدس از 
انتصــاب »محمد مهدی بــرادران« بــه عنوان 
مدیرعالی حرم مطهر رضوی خبرداد. »مهدی 
رضوی کیا« در گفت و گو با فارس اظهار کرد: 
محمد مهــدی برادران با حکم تولیت آســتان 
قدس رضوی به عنوان مدیر عالی حرم مطهر 
رضــوی منصــوب شــد. بــرادران پــس از این 
انتصاب با انتشار پستی در اینستاگرام، ضمن 
تقدیر از اعتماد تولیت آســتان قدس نوشــت 
: »اســتمرار و ارتقــای کیفــی خدمــات فعلی 
بــه زائــران در عرصه هــای تبلیغــی، رفاهی و 
کالبــدی با رویکــرد مدیریــت یکپارچــه حرم 
مطهر رضوی، نیاز بــه حمایت معنوی و مادی 
بیشــتر همــه ارادتمنــدان حضــرت رضا)ع( 
دارد.«همچنین بــه گزارش تســنیم، با حکم 
حجت الاسلام »مروی«، رنگرز جدی به عنوان 
رئیس دفتر جدیــد تولیت و مخبــر دزفولی به 
عنوان مشــاور علمی و فرهنگی آستان قدس 

رضوی منصوب شدند.

با حضور تعدادی از اعضای موسسه 
خیریه خادمان حضرت علی بن 

ابیطالب)ع(  انجام شد 

 کلنگ زنی 3 آموزشگاه 
یک کلاسه در 3 روستای 

محروم صالح آباد 
بهره مند/ روز گذشته خیران موسسه خیریه 
خادمان حضرت علی بن ابیطالب )ع( تهران 
با حضور در شهرستان محروم صالح آباد عازم 
سه روستای صعب العبور و مرزی عباس آباد، 
شــهرک محمد حاجی و ســیاخوله شدند و  با 
حضور آن ها کلنگ احداث  سه  آموزشگاه   یک 
کلاسه در سه روســتای محروم صالح آباد زده 
شــد. به گــزارش  خراســان رضــوی ،رســول 
خــادم، کمیــل قاســمی،   امیــر توکلیــان و  
علیزاده از پهلوانان کشتی کشور در ششمین 
سفرشــان به شهرســتان صالــح آباد ایــن بار 
زمینه ســاز خوشــحالی مردم ســه روســتای 
عباس آباد، شهرک محمد حاجی و سیاخوله 
شــدند تا آن ها به زودی دیگر دغدغه کمبود 
فضــای آموزشــی نداشــته باشــند. یکی از 
پهلوانان حاضر در این مراسم گفت: امروز به 
نمایندگی از طرف موسســه خیریه خادمان 
حضرت علی بــن ابیطالب )ع( آمــده ایم تا با 
کلنگ زنــی احداث ســه آموزشــگاه، هر چه 
زودتــر این مدارس بــه بهره برداری برســد و 
دانــش آموزان این روســتاها مشــکل نبود یا 
کمبود فضای آموزشی نداشته باشند.کمیل 
قاســمی افزود: افتخار می کنیم که بتوانیم 
نیازهــای رفاهی و آموزشــی دانــش آموزان 
روستاهای محروم شهرســتان مرزی صالح 
آباد را برطرف کنیم و اهداف موسسه خیریه 

نیز همین موضوع است.
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مسعود حمیدی/ رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان با 
اشــاره به وصول ۸۶7 میلیارد تومان از درآمدهای دولت در استان 
در ســه ماه امســال گفت: این میزان وصول درآمد 3۸ درصد کمتر 
از میزان هدف گذاری این فصل بوده اســت. رضا جمشیدی رئیس 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان در گفت وگو با خراسان رضوی 
در خصوص آخریــن وضعیت بودجه ای اســتان در ســال 99 اظهار 
کرد: مجموع درآمدهای وصول شده در ســه ماه اول امسال معادل 
۸۶7 میلیارد تومان بوده است که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
۱7.5 درصــد رشــد را نشــان می دهد اما نســبت بــه هدف گذاری 
انجام شــده عدم تحقق 3۸ درصدی داشته اســت.وی افزود: البته 
باید در نظر داشته باشیم حدود 90 درصد درآمدهای استان در قالب 
مالیات ها محقق می شــود که بخش عمده آن در تابستان و از طریق 
اظهارنامه های مالیاتی محقق  و بخش دیگری نیز در ماه های پایانی 
سال وصول می شود. علاوه بر این افزایش ۱7 درصدی نسبت به سال 
گذشته، در سال گذشته هم نسبت به سال قبل تر وجود داشته است. 
بااین حال می توان گفت یک سوم درآمدهایی که باید در سه ماه وصول 
می شد، محقق نشده است.رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی 
اســتان درباره تخصیص اعتبارات عمرانی اســتان طی امســال نیز 
اظهار کرد: 70 درصد اعتبارات استانی خراسان رضوی در سه ماه 
تخصیص یافته  اســت، تخصیــص اعتبــارات 3 درصد ســهم نفت و 
گاز استان در ســه ماه امســال صفر بوده و اعتبارات تکمیل راه های 
روستایی استان تخصیص 70 درصدی داشته است.وی ادامه داد: 
اعتبارات استفاده متوازن از امکانات کشور تخصیص 20 درصدی 
آن ابلاغ شده است، اعتبارات طرح های ملی استانی شده حدود ۶0 

درصد  در سه ماه اول امسال تخصیص یافته است.

تخصیص 34 درصدی بودجه عمرانی استان در 3 ماه	 
جمشیدی گفت: به طور میانگین میزان تخصیص اعتبارات عمرانی 
استان در سه ماه امسال 34 درصد بوده است. این درصد تخصیص 
در حالی است که میزان تخصیص اعتبارات عمرانی استان در سال 
9۸، در پایان ســال حدود 44 درصــد بوده اســت. هرچند به طور 
میانگین ما انتظار تخصیص 34 درصدی در سه ماه را نداشتیم و به 
این معنی نیست که در سه فصل بعدی ما همین میزان تخصیص را 
داشته باشیم. از سویی این درخواست همه استان ها بوده است که 
تخصیص ها در 3 ماه داده شود تا دستگاه ها تکلیف خود را بدانند و 
به برنامه ریزی های لازم و انجام مناقصه ها برای واگذاری پروژه ها 
اقدام کننــد. بنابراین ممکن اســت میزان تخصیص هــا در فصول 
بعدی بدین شــکل نباشــد اما به هرحال این میزان تخصیص عدد 

امیدوارکننده و خوبی است.وی افزود: همچنین تغییر قابل توجه 
دیگری که در تخصیص اعتبارات در ســه ماه امسال نسبت به سال 
گذشته اتفاق افتاده است ، تخصیص عمده اعتبارات به صورت نقد 
بود و با توجه به این که در سال گذشته تقریباً ۱5 درصد تخصیص ها 
نقدی بوده اســت ، این موضوع نیز نقطه قوت دیگری در تخصیص 

اعتبارات در سه ماه امسال بوده است.

تغییرات بودجه ای 99	 
علاوه بر ایــن معاونــت برنامــه و بودجه ایــن ســازمان در خصوص 
تغییرات بودجه ای استان در قانون مصوب نسبت به لایحه بودجه 
99 اعلام کرد: اعتبارات هزینه ای خراســان رضوی در ســال 99 
مبلغ 7545 میلیارد ریال اســت که نســبت به لایحــه بودجه 4.۸ 
درصد کاهش یافته اســت. همچنین اعتبارات تملک دارایی های 
ســرمایه ای اســتان در قانــون بودجــه ســال 99 مبلــغ 23.404 
میلیارد ریال اســت که نســبت به ارقام لایحه بودجه ۸ دهم درصد 
افزایش یافته اســت. ایــن معاونت همچنیــن اعلام کرده اســت از 
اعتبارات تملک دارایی های ســرمایه ای اســتانی، 3 درصد درآمد 
حاصل از صادرات نفت خام و گاز طبیعی، اعتبارات 27 صدم درصد 
مالیات بر ارزش افــزوده و اعتبارات طرح توســعه و تکمیل راه های 
روســتایی هرکدام ۱3 درصد کســر  و مبلغ ۶5۱ میلیــارد ریال به 
تبصره ۱9 و مبلغ ۱۱ میلیارد ریال برای بازارچه های مرزی استان 
اختصاص یافته است. اعتبارات قانون استفاده متوازن از امکانات 
کشور، هم در بخش استانی وهم در بخش ملی وملی استانی بدون 
تغییر باقی مانده و اعتبارات طرح های ملی و ملی استانی شده نیز 

3.2 درصد رشد نسبت به لایحه بودجه داشته است.

تحقق درآمدهای استان ۳۸ درصد عقب تر از برنامه
سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان: 90 درصد درآمدهای استان در قالب مالیات است و تا پایان سال فرصت تحقق دارد

استارت دوباره مهاجری با ماشین سازی
 ترابی/  رضا مهاجری مربی باســابقه مشــهدی 
پس از کش و قوس های فــراوان، دوباره به جمع 
سبزپوشان ماشین سازی پیوســت و از دیروز کار 
خود را با این تیم آغاز کرد.  به گزارش »خراســان 
رضوی« مهاجــری فصل جاری در تیم نســاجی 
مازندران با مشکلات زیادی روبه رو بود. جدای 
از بحث بیمــاری که داشــت، مشــکلات مالی و 
مالکیتی نســاجی خیلــی در رونــد عملکرد تیم 
تاثیر گــذار بــود  به حدی کــه مهاجــری چند بار 
 به دنبال اســتعفا بود و بالاخره به خاطر شــرایط 
جســمانی اش از این تیــم مازندرانی جدا شــد و 

چند ماه به اســتراحت پرداخت تا این که دوباره 
هدایت تیم ماشین سازی تبریز را بر عهده گرفت. 
او ابتدای فصل در نقل و انتقالات تیم تراکتور برای 
لیگ هجدهم نقش تاثیر گذاری داشت، اما سپس 
سرمربی تیم ماشین سازی شد .  در پایان فصل 
گذشته و پس از کسب جایگاه سیزدهمی، تبریز را 
ترک کرد و سرمربی نساجی شد، اما حالا دوباره به 
جمع سبزپوشان ماشینی آمده تا وضعیت این تیم 
را بهتر کند.مراســم معارفه رضا مهاجری دیروز 
برگزار شــد و او وعده داد که ماشین ســازی را به 
روزهای اوج برمی گرداند. حالا هواداران این تیم 
ریشه دار تبریزی از مهاجری انتظار دارند که علاوه 
بر نمایــش فوتبال زیبا، نتایج بهتری هم نســبت 
به گذشته کســب کند و دســتکم ماشین سازی 
را به رتبه تک رقمی گذشته برساند.شایان ذکر 
است تیم ماشین ســازی هم اکنون با 24 امتیاز 
در رده دهم جــدول رده بنــدی قرار گرفتــه و در 
هفته پیش رو دیدار حساسی خارج از خانه با نفت 

مسجدسلیمان دارد.

اخبار ورزشی

ســرمربی تیم فوتبال شــهرخودروی خراسان 
درباره بــازی این هفتــه تیم اش برابــر گل گهر 
سیرجان گفت: بعد از یک روز استراحت، برای 
شرایط بازی با گل گهر استارت زدیم. بازیکنان 
ما آماده هســتند و ان شــاءا... بــرای یک بازی 
خوب بــه ســیرجان می رویــم. گل گهــر در نیم 
فصل دوم متحول شده و تیم های آقای جلالی 
که اســتاد همه ما هســتند، بازی های خوبی را 
ارائه می کنند. به گزارش باشگاه شهرخودرو ، 
مجتبی سرآسیایی در پاسخ به این سوال که آیا 
شــهرخودرو مشــکل مالی دارد یا خیر؟ افزود: 
خدا را شکر هیچ مشکل مالی نداریم. بازیکنان 
و مربیان، 75 تــا ۸0 درصد پول قــرارداد خود 
را گرفته انــد،  اگر  حمیداوی صحبتــی درباره 
مشکلات کرد، نباید آن را با مسائل مالی اشتباه 
گرفت، چون صحبــت او در باره اصل تیمداری 
بخش خصوصی بوده که در شرایط امروز واقعا 

طاقت  فرساست.
وی اظهــار کــرد: واقعیــت این اســت کــه ما در 
ایران ساز و کاری نداریم که از بخش خصوصی 
حمایت کند و مثلا کمک بهتــری به این بخش 
شــود. می بینیــم کــه متاســفانه در ســال های 

گذشته هر کسی آمده و با شرایط داخلی فوتبال 
ما مواجه شده، شــرایط این قدر برایش سخت 
می شود که می رود، چون ورودی ندارند. ما در 
شهرخودرو خوشبختانه چنین مشکلی نداریم، 
چــون حمیــداوی در بحث مدیریــت اقتصادی 
و فوتبالی یک مدیر قوی اســت کــه در این یک 
سال و نیم شرایطی را ایجاد کرده  تا تیم مشکل 
نداشــته باشــد، اما باز دخل و خــرج در فوتبال 
ایران بــه هم نمی خــورد و بایــد برای ســاختار 

فوتبال کشور فکر جدی کرد.
وی تصریــح کرد: همیشــه گفتــه ام که ســرباز 
فوتبــال خراســان و مردم مشــهد هســتم و هر 
کاری از دستم برآمده سعی کرده ام به درستی 
انجام دهم . سرآســیایی همچنین در پاســخ به 
صحبت های »لــوکا بوناچیچ« کــه ذوب آهن را 
مقابل شهرخودرو، بدشانس نامیده بود تاکید 
کرد: شــاید ما در پنالتی حریف خوش شــانس 
بودیــم، امــا ذوب آهن شــانس زیــادی آورد که 
گل های بیشــتری نخورد؛ توپی که مرادمند به 
تیرک دروازه زد، توپی که خلعتبری در مصاف 
تک به تک تبدیل به گل نکــرد و پنالتی که داور 

برای ما نگرفت.

سرمربی شهر خودرو :

آماده رویارویی با گل گهر سیرجان هستیم

 رقابت 20 شطرنج باز 
در بردسکن

علی نــوری/ یک دوره مســابقه شــطرنج ویژه 
بانوان گرامی داشت دهه کرامت در بردسکن 
برگــزار شــد. نایــب رئیــس هیئــت شــطرنج 
بردســکن گفت: در این دوره از مســابقات که 
به صورت تــک حذفی برگزار شــد، 20 بانوی 
شــرکت کننده با یکدیگر به رقابــت پرداختند 
و نفــرات اول تــا ســوم ایــن دوره از مســابقات 

مشخص شدند.
»آســیه بنائیان« به برنامه های تقویمی هیئت 
شطرنج بردسکن اشــاره کرد و افزود: تا پایان 
ســال برنامــه داریم کــه ماهانــه مســابقاتی از 
طریق فضای مجازی و در صورت مناسب بودن 
شرایط ناشی از ویروس کرونا به صورت چهره 
به چهره در فضای باز برگزار کنیم. وی از نبود 
مربی درجه یک و دو در شهرســتان خبر داد و 
اظهار کرد: در سطح پیشــرفته نیز متقاضیان 
زیادی در این رشته داریم که متاسفانه به دلیل 
نبود مربی درجــه یک و دو نمــی توانیم در این 

سطح فعالیت  بیشتری داشته باشیم.

 برگزاری همایش 
دوچرخه سواری در تربت جام

حقدادی/ رئیس عقیدتی سیاسی تیپ 3۸زرهی 
تربت جام گفت :به مناســبت گرامی داشت دهه 
مبارک کرامت و خجســته میلاد با برکت حضرت 
ثامن الحجج علی بن موســی الرضا )ع( همایش 
دوچرخه ســواری در این شهرســتان برگزار شد. 
حجــت الاســلام عالمــی افــزود: درایــن برنامــه 
ورزشــی شــرکت کنندگان در همایش دوچرخه 
ســواری با حمــل پرچــم متبرک امــام رضــا)ع( و 
بــا شــعار »ویــروس کرونا را شکســت مــی دهیم« 
مسیر ۱0کیلومتری رفت و برگشت از محل مزار 
شهدای گمنام )بوســتان معلم ( ،دانشــگاه آزاد و 
مزار شــهدای  تیــپ 3۸ زرهــی را رکاب زدند و با 
تجلیل از مقام شــامخ شــهیدان و نثار شاخه گل و 
قرائت آیات قرآن بر ادامه راه شــهدا  تاکید کردند.
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